
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 06/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
 Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Έρευνα για την ποιότητα της ελληνικής εξαγώγιμης ρίγανης» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Πρόσφατα η Ολλανδία ενημέρωσε το Ευρωπαϊκό Σύστημα Ταχείας Ειδοποίησης για τα 
Τρόφιμα (RASFF) περί επικίνδυνης ρίγανης από την Ελλάδα με υψηλή περιεκτικότητα σε 
βιομολυσματικούς παράγοντες. Ανιχνεύτηκε σε αυτήν η επικίνδυνη ουσία Αλκαλοειδή 
πυρρολιζιδίνης (PAs) 2.600 µg/kg με μέγιστο επιτρεπτό τα 1.000 µg/kg. Η ρίγανη 
σύμφωνα με το RASFF εξάγεται από την Ελλάδα σε Αυστραλία, Καναδά, Δανία, 
Φινλανδία, Λίβανο, Ολλανδία, Νορβηγία, Σιγκαπούρη και Βρετανία. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Διατίθεστε όπως μας ενημερώσετε εάν πράγματι συμμερίζεστε ότι η Ολλανδία καλώς 
έπραξε, κατόπιν ελέγχου της, ενημερώνοντας το Ευρωπαϊκό Σύστημα Ταχείας 
Ειδοποίησης για τα Τρόφιμα (RASFF) για επικίνδυνη ρίγανη από την Ελλάδα ή στο 
πλαίσιο διεθνούς ανταγωνισμού εμπορίας ρίγανης εντάσσεται η εν λόγω ενημέρωση 
προς τη RASFF; 
2. Πώς εξηγείτε ότι η επικίνδυνη ουσία Αλκαλοειδή πυρρολιζιδίνης περιεχόταν στην 
ρίγανη, η οποία είχε εξαχθεί στην Ολλανδία κι όχι μόνο; 
3. Προτίθεστε όπως προβείτε σε έρευνα, προκειμένου να εντοπίσετε πώς και ποιοι 
κηλιδώνουν την αίγλη της εξαγώγιμης ποσότητας της ελληνικής ρίγανης, δια επικίνδυνων 
ουσιών, προς διάφορες χώρες και ποιες ποινές θα επιβληθούν σε όσους εμπλέκονται 
στη μετατροπή της αυτοφυούς και αρωματικής ελληνικής ρίγανης σε επικίνδυνο 
καρύκευμα για άλλες χώρες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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